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Protokół 

 XLVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka w dniu 29 sierpnia 2018 r. 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 1400 do 1722. Wzięło 

w niej udział 13 radnych, 9 pracowników urzędu gminy, 9 zaproszonych gości oraz 4 osoby 

zainteresowane obradami. 

 

Sesji przewodniczył p. Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy, który   Powitał 

wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 

radnych, wobec czego rada może podejmować prawomocne uchwały.  

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Teresa Balicka 

 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że porządek obrad zmienił 

się w stosunku do komisji i zostały dodane 2 projekty uchwał: 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gmina Zławieś Wielka, 

- w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w miejscowości Rzęczkowo, 

(Ten projekt uchwały został dostarczony w czasie sesji jest to uchwała zmieniająca uchwałę w 

sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.) 

 Zapytał, czy radni mają do niego uwagi. Nikt z radnych nie zgłosił się. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Gminy. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z działalności klubów sportowych w 2017 roku. 

3. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do do nowego roku szkolnego. 

4. Informacja o pozyskiwaniu środków zewnętrznych. 

5. Podjęcie uchwał: 

1. zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011-2032, 

2. zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2018 rok, 



2 
 

3. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 54 

położonej miejscowości Rozgarty oraz działek nr 221/2, nr 222/12-15 położonych w 

miejscowości Czarne Błoto – gmina Zławieś Wielka, 

4. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 232/8 położonej w miejscowości Czarnowo – gmina 

Zławieś Wielka, 

5. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru obok krzyża ks. Jerzego Popiełuszki w Górsku – gmina 

Zławieś Wielka, 

6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gmina Zławieś Wielka, 

7. w sprawie nadania nazwy ulic w Czarnym Błocie i Starym Toruniu, 

8. w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 

gminy Zławieś Wielka, 

9. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Zławieś Wielka miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych, 

10. w sprawie Statutu Gminy, 

11. w sprawie przeniesienia prawa własności nieruchomości oraz ustanowienie na niej 

nieodpłatnej służebności mieszkania. 

12. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad przyznawania i 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia niebędących jednostkami 

organizacyjnymi gminy Zławieś Wielka a realizujących zadania własne gminy w 

zakresie udzielania schronienia osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, które 

ostatnie miejsce zameldowania posiadały na terenie gminy Zławieś Wielka oraz trybu 

pobierania opłat za pobyt w ośrodku wsparcia, 

13. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zławieś Wielka na 

lata 2015-2023, 

14. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w miejscowości Rzęczkowo, 

15. zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego. 

6. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Ad. 2   

Przewodniczący poprosił o przedstawienie sprawozdania z działalności klubów sportowych w 

2017 roku. 

Sprawozdania zostały przedstawione przez: 

1) UKS ORKAN, który jest prowadzony przez Pana Tomasza Tomkiewicza, 

2) GZ LZS w Złejwsi Wielkiej, którego przewodniczącym jest Pan Janusz Lemke, 

3) UKS Trójka Górsk, prowadzony przez Pana Adama Lubińskiego. 

- sprawozdania w załączeniu.  

Przewodniczący pogratulował i życzył dalszych sukcesów.  
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Ad. 3  

Pan Artur Winogrodzki – przewodniczący komisji Oświaty odczytał informację o 

przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego, sporządzoną po kontroli 

szkół i przedszkola.  

Pan Jan Surdyka – wójt podziękował dyrektorom za wkład w pracy własnej, jaki wkładają 

w rozwój szkół.  Podziękował Panu Szymonowi Czajkowskiemu, który osobiście nadzorował 

remont szkoły w Łążynie.  

Pan Robert Swiontek Brzezinski – dyrektor ZS w Złejwsi Wielkiej podziękował Radzie 

Gminy oraz wójtowi za dofinansowywanie szkół i przeznaczanie na ich rozwój znacznych 

środków z budżetu gminy.  

Ad. 4  

Pan Krzysztof Rak – zastępca wójta omówił informację o pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych.  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy podziękował i powiedział, że 

cieszy go fakt, że tyle przedsięwzięć finansowanych jest przy pomocy środków pochodzących 

ze źródeł zewnętrznych. Widać, jak dzięki temu nasza gmina się rozwija.  

O godz. 15.33 przewodniczący zarządził przerwę. 

O godz.  15.43 wznowił obrady. 

Ad. 5  

Pan Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy złożył wniosek o 

nieodczytywanie projektów uchwał.  

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie.  

Pani Justyna Brzozowska – skarbnik gminy omówiła zmiany w budżecie oraz we 

wieloletniej prognozie finansowej zgodnie z uzasadnieniami do uchwał. 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  otworzył dyskusję, nikt z radnych 

nie zabrał głosu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

 

Uchwała Nr XLVI/311/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011-2032 

została przyjęta jednogłośnie.  



4 
 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy radni mają pytania do 

zmian w budżecie. Nikt nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

 

Uchwała Nr XLVI/312/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2018 rok, 

została przyjęta jednogłośnie.  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  poprosił  o omówienie  miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 54 położonej miejscowości Rozgarty 

oraz działek nr 221/2, nr 222/12-15 położonych w miejscowości Czarne Błoto. 

Pan Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego wyjaśnił radnym położenie 

działek i pokazał obszar na mapie.  

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVI/313/2018  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 54 

położonej miejscowości Rozgarty oraz działek nr 221/2, nr 222/12-15 położonych w 

miejscowości Czarne Błoto – gmina Zławieś Wielka 

została przyjęta jednogłośnie.  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ma ktoś pytania do 

kolejnej uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp dla działki położonej w 

Czarnowie. Radni nie zabrali głosu w tej sprawie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVI/314/2018 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 232/8 położonej w miejscowości Czarnowo – gmina 

Zławieś Wielka 

została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący powiedział, że kolejny projekt uchwały został również omówiony na 

posiedzeniu komisji i zapytał, czy ma ktoś pytania do projektu w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obok krzyża 

ks. Jerzego Popiełuszki w Górsku – gmina Zławieś Wielka. 

Nikt nie zgłosił się. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 
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Uchwała Nr XLVI/315/2018 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru obok krzyża ks. Jerzego Popiełuszki w Górsku – gmina 

Zławieś Wielka 

została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany studium. 

Pan Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego wyjaśnił, że uchwała dotyczy 

zmiany studium w miejscowości Pędzewo, obszar planuje się przeznaczyć pod budowę 

żwirowni.  

Radni wypowiadali się w tej sprawie.  

Pan Janusz Fifielski – radny powiedział, że jego zdaniem budowa żwirowni w tym miejscu 

zwiększy ruch ciężkich samochodów, które będą wywoziły kopalinę i może być to uciążliwe 

dla mieszkańców okolicy.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVI/316/2018 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gmina Zławieś Wielka 

została przyjęta przy 12 głosach za i 2 przeciw.  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że kolejna uchwała  

w sprawie nadania nazwy ulic w Czarnym Błocie oraz Starym Toruniu poprawi lokalizację  

i została sporządzona na wniosek mieszkańców po otrzymaniu pozytywnej opinii rady 

sołeckiej.  

Nikt z radnych nie zadał pytania do projektu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVI/317/2018 

w sprawie nadania nazwy ulic w Czarnym Błocie i Starym Toruniu 

została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnych projektów, które są ze sobą powiązane. 

Pani Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy przypomniała, że podjęcie uchwały w sprawie 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy wynika z 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi. Uchwała uzyskała 

pozytywną opinię jednostek pomocniczych, czyli sołectw.  
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Kolejna uchwała w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy Zławieś Wielka miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych ściśle się z ww. i również uzyskała pozytywną 

opinię. Radni ustalili, że miejsca sprzedaży napojów alkoholowych nie mogą być usytuowane 

w odległości mniejszej niż 30 m od placówek oświatowych oraz obiektów kultu religijnego.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

 

Uchwała Nr XLVI/318/2018 

w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 

gminy Zławieś Wielka 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie zasad 

usytuowania na terenie Gminy Zławieś Wielka miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVI/319/2018 

w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Zławieś Wielka miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych 

Została przyjęta przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

Pani Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy wyjaśniła, że podjęcie kolejnej uchwały 

dotyczącej Statutu Gminy wynika z potrzeby dostosowania poprzedniego statutu do 

znowelizowanej ustawy o samorządzie gminnym. Dodała, że powołana uchwałą komisja 

statutowa opracowała zmiany, a jeden z członków uczestniczył w szkoleniu, na którym 

szczegółowo omówiono niezbędny zakres zmian.  

Radni nie zadawali pytań do projektu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Uchwała Nr XLVI/320/2018 

w sprawie Statutu Gminy  

Została przyjęta jednogłośnie.  

Pani Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa, budownictwa i gospodarki 

komunalnej wyjaśniła, że właścicielka nieruchomości położonej w Rzęczkowie zwróciła się 

do gminy o bezpłatne przejęcie jej nieruchomości oraz ustanowienie nieodpłatnej służebności 

mieszkania. Dodała, że jest to osoba samotna, nie posiadająca rodziny, dlatego zwróciła się z 

taką prośbą do gminy. 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania. 

Nikt nie zabrał głosu. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Uchwała Nr XLVI/321/2018 

w sprawie przeniesienia prawa własności nieruchomości oraz ustanowienie na niej 

nieodpłatnej służebności mieszkania 

Została przyjęta jednogłośnie.  

Pani Aldona Michalska kierownik GOPS wyjaśniła, że kolejna uchwała jest uchwałą 

zmieniającą zasady przyznawania i ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

które nie są jednostkami organizacyjnymi gminy. Zmiana dotyczy wykreślenia z poprzedniej 

uchwały ust. 2. mówiącego o wyrażeniu zgody przez osobę kierowaną do ośrodka na pobór 

do 70% jej dochodu za pobyt w tym ośrodku.  

Nie było pytań do projektu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Uchwała Nr XLVI/322/2018 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad przyznawania i 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia niebędących jednostkami 

organizacyjnymi gminy Zławieś Wielka a realizujących zadania własne gminy w 

zakresie udzielania schronienia osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, 

które ostatnie miejsce zameldowania posiadały na terenie gminy Zławieś Wielka 

oraz trybu pobierania opłat za pobyt w ośrodku wsparcia 

Została przyjęta jednogłośnie. 

Pan Krzysztof Rak – zastępca wójta omówił uchwałę zmieniającą Strategię Rozwoju 

Gminy. 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Uchwała Nr XLVI/323/2018 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zławieś Wielka na 

lata 2015-2023 

została przyjęta jednogłośnie. 

Pani Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa, budownictwa i gospodarki 

komunalnej wyjaśniła, że kolejna uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gminnych położonych w miejscowości Rzęczkowo dotyczy wydzierżawienia działek na rzecz 

Zakładu Usług Komunalnych bez przeprowadzenia przetargu. Na tym terenie znajdują się 

PSZOK. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała   
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Uchwała Nr XLVI/324/2018 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w miejscowości 

Rzęczkowo 

Została przyjęta jednogłośnie. 

Pani Alina Khalaf – Inspektor ds. Oświaty wyjaśniła, że kolejna uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego jest następstwem poprzedniej podjętej na sesji 22 sierpnia, która została pozytywnie 

zaopiniowana przez Kuratorium Oświaty. 

Radni nie mieli pytań do projektu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVI/325/2018 

zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 6 

Pan Jan Surdyka – wójt przedstawił informację o pracach między sesjami. Informacja w 

załączeniu do protokołu.  

Ad. 7. 

Pan Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy zasygnalizował problem 

dotyczący dodatków dla dyrektorów szkół. Wyjaśnił, że już kiedyś o tym mówił. Dyrektorzy 

mają czasami pensje niższe od nauczycieli, a tak być nie może, to oni zarządzają szkołą i mają 

wiele odpowiedzialnych zadań. Poprosił, aby zastanowić się nad tym tematem i jeśli to możliwe 

znaleźć środki w budżecie.   

Pani Alina Khalaf – inspektor ds. Oświaty omówiła zasady dowozu do szkół dzieci 

niepełnosprawnych.  

Ad. 8  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że tematy sesji zostały 

wyczerpane i o godz. 17.22 zamknął obrady. 

  


